
Protokół Nr 6/V/2015 

z posiedzenia VI sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

z dnia 21 maja 2015 roku 

Proponowany porządek obrad : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami -      

       informacja. 

   5. Sprawozdanie z realizacji w 2014 roku Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia  

       Psychicznego  przyjętego na lata 2011 – 2015. 

   6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 2014 roku wraz  

       z przedstawieniem zestawienia potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej. 

   7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu  

        w 2014 roku. 

   8. Interpelacje Radnych. 

   9. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) Strategii Rozwoju Powiatu Tarnobrzeskiego, 

b) trybu i zasad postępowania o udzielenie dotacji celowej spółkom wodnym, sposobu jej  

         rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zadań, 

c) powiatowego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół i placówek  

               oświatowych dla których organem prowadzącym jest Powiat Tarnobrzeski, 

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia straty netto Samodzielnego  

    Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za rok 2014, 

e) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski, 

f) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce, 

g) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów, 

h) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba, 

i) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok. 

 10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 11. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik SZEWC -  Przewodniczący Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 
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Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 17 radnych – wszyscy ( Lista obecności w załączenia - zał. 

nr 1 ) 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do 

proponowanego porządku obrad. 

Poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez Zarząd zmianie porządku obrad 

poprzez dodanie do punktu 9 ppkt „i” projektu uchwały dodatku :  „zmiany budżetu Powiatu 

Tarnobrzeskiego na 2015 rok  z autopoprawką”. ( Zał. Nr 2 ). 

Prowadzący obrady  poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 17 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni.. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia piątej sesji-został przyjęty jednogłośnie i podpisany-17 głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK - ( zał. Nr 3 ). 

Po wystąpieniu Sekretarza radny Marek Ożga zapytał na jakiej podstawie na dzisiejszym 

Zarządzie zgłoszono i wprowadzono do projektu uchwały zadanie p.n. ”Przebudowa drogi 

powiatowej Alfredówka – Ciosy – Wydrza” jakie dokumenty ma w tym temacie Zarząd? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek, informując, że Urząd Wojewódzki w Rzeszowie 

poinformował, że na te dwa zadania nowodębskie i grębowskie i jest zagwarantowanie na 

dofinansowanie tych zadań. 

Uchwała z gm. Nowa Dęba potwierdziła partycypację w powyższej inwestycji. 

Radny Ożga kontynuował swoją wypowiedź informując, że droga biegnąca przez Żupawę jest 

wyżej w rankingu dróg u Wojewody do przyznania dotacji a jej nie ma . Uchwała o pomocy 

finansowej na kwotę 50.000,00 zł była przesłana z  gm. Grębów. 

Zdaniem radnego Ożgi drogę wybrano wybiórczo. Stanowczo zaprzeczał temu Starosta 

przypominając o wspólnych ustaleniach dot. współfinansowania zadań drogowych na 

Konwencie Wójtów i Burmistrzów są to umowy dżentelmeńskie zawarte i przyjęte ustnie  

w pełnym gremium. 

W przypadku podjęcia stosownej uchwały przez Radę Gminy Grębów będzie na następnej sesji 

powiatu podjęta stosowna uchwała. 
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Kolejnym mówcą był radny Rękas potwierdzając słowa Starosty o współfinansowaniu zadań 

zgodnie z umową, która powinna obowiązywać. 

Wyjaśnień końcowych udzieliła za zgodą Przewodniczącego i Starosty Skarbnik Powiatu. 

 

Ad 5 ). 

Sprawozdanie z realizacji w 2014 roku Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia  

Psychicznego  przyjętego na lata 2011 – 2015. ( Zał. Nr 4 ). Sprawozdanie przesłane zostało 

radnym z materiałami na sesję. Wyjaśnień szczegółowych dokonał Sekretarz Powiatu. 

Po wystąpieniu Sekretarza uwag i pytań nie wniesiono. 

 

Ad 6 ).  

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 2014 roku wraz  

z przedstawieniem zestawienia potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej. 

 

Ad 7 ) 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu  

w 2014 roku. 

Również i te materiały dot. punktów 6 i 7 zostały radnym wysłane z materiałami na sesję.  

Szczegółowego omówienia powyższych tematów dokonała Pani Kierownik PCPR  

w Tarnobrzegu Ewa Kędzierska. 

Po wystąpieniu Pani Kierownik uwag i pytań nie wniesiono. 

 

Ad 8 ). 

Interpelacje radnych. 

Od ostatniej sesji na ręce Przewodniczącego do dnia dzisiejszego wpłynęła jedna pisemna 

interpelacja od radnej Danuty Serafin, oraz dwa zapytania ustne od radnych : Marka Ożgi i 

Wacława Wróbla. Zostały wysłane stosowne odpowiedzi. 

Radny Wróbel stwierdził, że odpowiedź go nie satysfakcjonuje z racji tej, że zapytanie było w 

formie interpelacji i zmierzała ona do tego aby znaleźć sposób rozwiązania. Radny Wróbel 

odczytał odpowiedź. 

Radny w tym miejscu złożył wniosek w imieniu radnych PIS , żeby zrównać w prawach 

wszystkich pracowników Starostwa i jednostek  co do zasad płacowych. 

Zgłosił aby przy ul. Kościuszki oraz przy stacji kolejowej podczas projektowania dokonać 

„wyprostowania” tych dróg, gdyż jest tam zbyt wiele zakrętów dość niebezpiecznych.. 
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Kolejne pytanie tyczyło dochodzących do rannego uwag jakoby miały następować jakieś zmiany 

w formach organizacyjnych w szkołach a szczególnie w ZS Nr 1 w Nowej Dębie ? 

Radny Rękas poparł temat wynagrodzenia. Podobnego zdania była radna Serafin Danuta. 

Radna Kozieja zabierając głos stwierdziła, że kwestia wynagradzania jest w gestii dyrektorów 

szkół zgodnie z regulaminem szkół. 

Kończąc dyskusję Starosta Bartoszek podsumował stwierdzeniem, że to kierownik jednostki 

ustala wynagrodzenie pracownikom. 

Z kolei radny Marek Ożga uznał, że odpowiedzi go w pełni satysfakcjonuj. Złożył w tym 

miejscu podziękowania Zarządowi Powiatu, że pracownicy niepedagogiczni szkół dostali 

podwyżki. 

Złożył kolejną ustną interpelację prosząc o udzielenie odpowiedzi pisemnej.  

Jaka jest średnia płaca pracowników Starostwa bez pensji Starostów, Sekretarza i Skarbnika? 

z podziałem na pracowników i naczelników oraz kiedy były ostatnie podwyżki w Starostwie dla 

pracowników?, i prośba do Starosty aby uwzględnić w tym roku podwyżki dla pracowników 

Starostwa. 

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie. 

 

Ad 9). 

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) Strategii Rozwoju Powiatu Tarnobrzeskiego, 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy SUDOŁ – Przewodniczący P,RG i F. 

Opinię do powyższego projektu przedstawili kolejno Przewodniczący wszystkich Komisji Rady 

w następującej kolejności: 

- Pan Marek Zięba – Przew. Kd/s Ri PSW, 

- Pan Tadeusz Rękas – Przew. KRLiOŚr., 

- Pani Krystyna Kozieja – Przew. KO,KiZ. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

b) trybu i zasad postępowania o udzielenie dotacji celowej spółkom wodnym, sposobu 

jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zadań, 

Z treścią powyższego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz powiatu Pan Kazimierz 

Błasiak. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy SUDOŁ – Przewodniczący P,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 
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c) powiatowego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół i placówek  

               oświatowych dla których organem prowadzącym jest Powiat Tarnobrzeski, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz powiatu Pan Kazimierz Błasiak, 

który przypomniał iż uchwała ta zdjęta została z porządku obrad poprzedniej sesji, ale wróciła 

dzisiaj w brzmieniu i treści jakiej podejmowana będzie. 

Pytanie zgłosił radny Rożek sugerując aby uwzględniając na wstępie już wysoką średnią ocen na 

świadectwach gimnazjalnych . Umożliwiło by to pozyskanie uczniów zdolnych – jako bodziec 

dodatkowy. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawiła Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca  

KO, K i Z. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia straty netto Samodzielnego  

    Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za rok 2014, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała Z-ca Dyr. SPZZOZ w Nowej Dębie Pani Marta 

Piskór. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawiła Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca  

KO, K i Z. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

e) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski, 

f) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce, 

g) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów, 

h) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba, 

Z treścią projektów uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak, który 

poinformował radnych iż powyższy projekty podlegać będą opiniowaniu i osobnemu 

głosowaniu. 

Opinię pozytywną do projektów przedstawił Pan Jerzy SUDOŁ – Przewodniczący P,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” projektem „e” głosowało 16 radnych, 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 

„ZA” projektem „f” ” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu, 

„ZA” projektem „g” ” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu, 

„ZA” projektem „h” ” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

i) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2015 rok. 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 
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Radny Łabuda spytał : jakie maszyny sprzedano z CKP w Gorzycach.? Odpowiedzi 

wyczerpującej udzielił Sekretarz Powiatu.  

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych, 1 – „PRZECIW”, 1 „WSTRZYMAŁ 

SIĘ OD GŁOSU”. 

 

Ad 10 ). 

W sprawach  bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Powiatu poinformował 

radnych o wręczeniu im sprawozdania finansowego za 2014 rok. 

Troje radnych opuściło salę obrad. Stan radnych 14. 

Sekretarz odczytał stanowisko Rady Gminy Zaleszany o wsparcie i ich stosownym stanowiskiem 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – 

wszyscy obecni na posiedzeniu. stanowisko takie zostało przygotowane i przyjęte. 

Odczytał go Sekretarz Powiatu. 

Radna Krystyna Rusin podziękowała za przesuniecie terminu sesji na godzinę 1400 

Zasugerowała aby jeszcze przesunąć obrady sesji9 na godzinę 1500 

Radny Rękas zapytał w kwestii podjętego stanowiska. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Błasiak nawiązując do stanowiska rady gminy w Gorzycach. 

 

Ad 11 ). 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady VI Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

   

Andrzej Siedlak 


